

Please read and retain for future reference.
These instructions can also be found at tommeetippee.com

# **FN | WARNINGS!**

These instructions can also be found at

www.tommeetippee.com. Keep this instruction sheet for future reference as it includes important information.

This appliance is intended to be used in household and silimilar applications eg. staff kitchen areas in shops, offices and other working environments;

- farm houses;
- by clients in hotels, motels and other residential type environments;
- bed and breakfast type environments.

Before plugging in the Bottle Warmer for the first time ensure that the voltage is compatible with your electricity supply by checking the label on the base of the unit.

Make sure bottle is fitted correctly before switching the unit on.

Do not immerse in water. To protect against fire, electric shock and injury to persons. Do not immerse cord, plugs or other parts of the unit in water or other liquid.

Misuse of the product may result in the risk of fire, electric shock and/or personal injury.

This appliance can be used by children aged from 8 years and above if they have been given supervision or instruction concerning use of the appliance in a safe way and understand the hazards involved. Cleaning and user maintenance shall not be made by children unless they are aged 8 years and above and supervised. Keep the appliance and its cord out of reach of children aged less than 3 years. Appliances can be used by persons with reduced physical, sensory or mental capabilities or lack of experience and knowledge if they have been given supervision or instruction concerning use of the appliance in a safe way and understand the hazards involved. Children shall not play with this appliance.

# The surfaces are liable to get HOT during use.



The heating element surface is subject to residual heat after use. Do not touch hot surfaces.

Ensure that the heating guidelines are followed to ensure that the food is not heated for too long.

For your child's safety - Always check food temperature before feeding.

Do not operate any appliance with a damaged cord or plug or after the appliance malfunctions or has been damaged in any manner. If the supply cord is damaged it must be changed by a qualified person in order to avoid a hazard. If the damage is from new the unit must be returned to the manufacturer. If within a retail warranty period this product should be exchanged at place of purchase. The manufacturer will then be made aware. Any questions? Visit our website

Always use on a flat heat resistant surface

Do not move appliance when in use

Do not let the cord hang over edge of kitchen work surface or touch hot surfaces. It is recommended that the cord be kept as short as possible.

Do not use any accessories other than those supplied with this appliance



Information on the disposal for Waste Electrical & Electronic Equipment (WEEE)

This symbol on the products and accompanying documents means that used electrical and electronic products should not be mixed with general household waste. For proper disposal for treatment, recovery and recycling, please take these products to designated collection points where they will be accepted on a free of charge basis. In some countries you may be able to return your products to your local retailer upon the purchase of a new product.

Disposing of this product correctly will help you save valuable resources and prevent any possible effects on human health and the environment, which could otherwise arise from inappropriate waste handling. Please contact your local authority for further details of your nearest collection point for WEEE. Penalties may be applicable for the incorrect disposal of this product in accordance with national legislation.

#### PARTS DESCRIPTION



- 1 Lid
- 2. Integrated stainless steel neck
- 3. Silicone sealing ring
- 4. On / Off and temperature selection
- 5. USB cable charging port



## CLEANING

- Unplug the USB cable.
- 2. Ensure product is switched off and cool.
- Remove the silicone ring and the adapter.
- 4. Wipe clean with a damp cloth, or use a Tommee Tippee teat and bottle brush for hard to reach areas.
- 5. Clean all surfaces that comes into contact with bottle with antibacterial wipes before use.
- 6. Do not clean with abrasive cleaners.
- 7 Do not immerse in water

## **DE-SCALING**

We recommend you descale the product daily. Turn off the unit and allow to cool before descaling, wipe with a damp cloth only. We recommend that you descale your appliance according to the guidelines below to ensure that it continues to work efficiently. Use a descaler that is suitable for use with stainless steel ie. coffee or iron descaler, and use as per the manufacturer's guidelines. Or you can use white vinegar or a descaling sachet to descale your unit. Please use as per manufacturer's guidelines. Where no method is stated use 15ml of white vinegar and 15ml water. After descaling wipe clean or use mild liquid soap to clean the heat plate.

## HOW TO USE

Choose the correct adapter for the bottle you are using and make sure the silicone ring is in place



- 1. Take a prepared baby bottle that requires warming, either breast milk from storage or formula milk made up as per manufacturer guidelines.
- 2. Put the warmer upside down and screw on the baby bottle securely.

- 3. Long press for 2 seconds to power on. The power button is on the base
- 4. Select a temperature by single click through the options.
- 5. The warmer starts heating automatically, it will beep when the desired temp has been achieved
- 6. The warmer will now keep the milk at the chosen temperature.
- 7. Turn the unit so the bottle base is flat on the surface, unscrew the warmer from the bottle. Always check the milk's temperature before feeding.
- 8. Long press for 2 seconds to power off.

# BATTERY POWER INSTRUCTION

1. Battery Power Display:

Press On/Off button to know current battery power under the state of "power off". When it displays "100" it means 100% power available.

2. Low Power Display under working state:

"Lo" displayed to warn that the battery is less than 20% available, please charge, When "Lo" is displayed, it blinks for 6 seconds and then powers off.

Note: Please charge the warmer with 2A power adapter.

The battery takes 4 hours to charge fully and you can get 7 uses out of each charge (based on 150ml bottle warming from room temp to body temperature).

# COMPATABILITY

Compatible with Tommee Tippee\*, MAM\* and Philips® Avent®. For MAM® and Tommee Tippee" use the adapters provided. for Philips\* Avent\* screw the bottle directly to the warmer.





Do not use on glass bottles.

### HEATING TIME

Note: External power supply (2A adapter) is recommended to use when using the warmer at home.

	Heating from chilled to body temperature	Heating from room temperature to body temperature
90ml	7 mins	4 mins
150ml	10 mins	7 mins
260ml	25 mins	12 mins

#### HEAT PRESERVATION TIME

Warmer can keep milk warm for 4 hours on one charge based on a 260ml hottle

#### TECHNICAL PARAMETERS

Model	T5 - 21B
Product Size	85x85x102mm
Input Voltage	5V / 2A
Output Voltage	6~8.4V
Max Power	35W
N.W.	399g
Battery	7.4V / 4400mAH

# CAN | 重要警告!

此說明書也可在 tommeetippeehkeshop.com 下載。 此說明書含有重要信息,保留此說明書以便將來參考。

- 本電器可於家庭環境或類似環境中使用,例如。商店、 辦公室的員工廚房區和其他工作環境:例如:農舍、 酒店、汽車旅館、小型旅館或其他住宅類型環境。
- 首次插入暖奶器之前,請先檢查設備底部的標籤,確保電壓與您的電力供應兼容。
- 使用前確保奶瓶安裝正確。
- 請勿將本產品浸入水中, 防止火災、觸電和人身傷害。
- 請勿將電源線、插頭或其他設備部件浸入水中或其他 液體中。
- 不當使用本產品可能會導致火災、觸電、或人身傷害。
- 8歲或以上兒童在成人的監督或指導下可以使用本產品。
- 清潔和維護不應由兒童進行, 除非他們年滿8歲或以上, 並在成人的監督下進行。
- 將本設備及其電源線放在3歲以下的兒童接觸不到的地方。身體、感官、精神能力下降或缺乏經驗和知識的人,需在獲得監督或指導的情況下,以安全的方式並了解所涉及的危險才可使用該設備。兒童不應玩耍該電器。

本設備在使用過程中可能過熱。



- 加熱元件表面在使用後會產生餘熱, 請勿觸摸加熱元件表面。
- 遵循加熱準則以確保食物沒有過度加熱。
- 為了您孩子的安全——餵食前請檢查食物溫度。
- 不要使用損壞的電源線或插頭操作任何電器,或如設備出現故障,或損壞後切勿使用該設備。如果電源線損壞,必須由有合資格的人員更換以避免危險。如果全新設備在使用前損壞,則必須退回給製造商。在產品保修期內,如非人爲損坏或使用不當,可致電本公司客戶服務熟綫或訪問我們的網站www.tommeetippee.com
- 應在平坦且耐熱的表面使用該設備
- 不要讓電源線懸挂在廚房工作台邊緣或觸摸發熱表面。 建議將電源線盡可能保持最短長度。
- 請勿使用非本電器提供之配件。



廢舊電器電子產品回收資訊 (WEEE)

產品和隨附文件上的此標識代表此電器和電子產品不得與一般生活垃圾混合。需交由持牌機構回收設施進行渡理。回收和再循環、請將該產品交到指定的收集點處理。於部分國家,您可以在購買新產品時,將產品退回給當地零售 商。正確處理本產品將幫助您節省實責的資源,避免因由廢物處理不當所引起的環境污染。請聯繫參考當地政府要求,了解更多廢物回收資訊

請遵從當地國家法例規定,不正確處置本產品可能違法。

# 產品部件



- 1 茶
- 2 不銹細連接環
- 3. 矽膠密封圈
- 4. 間/關按鈕, 選擇溫度
- USB在電口



#### 浩潔

- 1. 拔下 USB 電綫。
- 2. 確保產品已關閉並冷卻。
- 3. 取下矽膠環和滴配器。
- 4. 用濕布擦拭乾淨, 或使用 Tommee Tippee奶雕奶瓶清潔剧谁行清潔。
- 5. 使用前用用抗菌濕巾擦拭與奶瓶接觸的全部表面。
- 6. 請勿使用含研磨性成分的清潔割清潔。
- 7. 請勿將暖奶器主體浸入水中。

## 除垢

我們建議您每天為產品除垢。

在除垢前關閉設備並讓其冷卻, 然後用濕布擦拭。

我們建議您以下步驟為暖奶器除垢,以下以確保其正常運作。

使用不銹鋼的除垢劑, 即咖啡或鐵除垢劑, 並導從製造商的使用指南。 或者您可以使用白醋或除垢袋為您的設備除垢。可使用 15 毫升白醋和 15毫升水。

請遵從昭製诰商的使用指菌。

# 如何使用

首先按奶瓶的尺寸選擇合適的適配器並確保矽膠環就位。



1.取出需要加熱的嬰兒奶瓶,按製造商指南的指南母乳或 配方奶均可。

- 2. 將暖奶器倒置並擰緊奶瓶。
- 3. 長按電源按鈕2秒開機。電源按鈕在底座上。
- 4. 單擊選擇溫度。
- 5. 暖奶器自動開始加熱, 當到達所需的溫度時, 它會發出 "嗶嗶" 磬提示。
- 6. 暖奶器現在將牛奶保持在所選擇的溫度。
- 7. 反轉裝置, 使瓶底平放, 並擰下暖奶器。 請在餵食前檢查 牛奶的温度。
- 8. 長按2秒關機。

## 雷池說明

## 1. 雷池雷量顯示:

在關機狀態下按開/關按鈕了解當前雷池雷量,當它顯示"100"時。 表示 100%可用雷量。

## 2. 丁作狀態低雷量顯示:

顯示 "Lo" 以整告雷池雷量低於 20%, 結儘快充電。當顯示 "Lo" 時, 主機 將閃爍6秒,然後關欄。

注意: 請使用 3A 電源充電器。電池充滿電需要 4 小時, 每次充電後可 使用 7 次(此數據按 150 臺升奶瓶標準,由室溫升溫至體溫。)

#### 滴用奶瓶:

加熱時間

適用於 Tommee Tippee、MAM®、Philips®和 Avent®。 使用 MAM®和 Tommee Tippee 奶瓶, 可使用所提供的滴配器。 如使用 Philips® 和 Avent®奶瓶, 則無需使用滴配器, 便可直接連接暖奶器 將奶瓶直接加熱。

請勿使用於玻璃奶瓶。





Tommee Tippee\*

備注: 外接電源時建議使用3A電源充電器。

	由冷藏加熱至體溫	由室溫加熱至體溫
90ml	7 分鐘	4 分鐘
150ml	10 分鐘	7 分鐘
260ml	25分鐘	12分鐘

## 技術參數

型號	T5 -21B
產品尺寸	85x85x102m m
輸入電壓	5V/2A
輸出電壓	6~8.4V
最大功率	35W
净重	399g
電池	7.4V/4400mAH

## Mayborn (UK) Limited

Balliol Business Park, Newcastle upon Tyne, NE12 8EW, UK.

# **EU Representative**

Mayborn France Sarl, 56 Rue de Paris, Boulogne Billancourt, 92100, France.

All IP rights held by Mayborn (UK) Limited and/or its affiliates. TOMMEE TIPPEE \*. Copyright © 2022.



Ref: 0423770 13250322\_2